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Obecný úrad Šúrovce 

Zápisnica č. 4/2023 

zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šúrovciach v roku 2023, 

 konaného dňa 24.08.2023 o 18,00 hod. v KD Šúrovce  

Prítomní:     8 poslancov podľa prezenčnej listiny: 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek,  

Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho   

Mgr. Ing. Žaneta Gogolová, starostka obce 

PhDr. Ing. Veronika Opáleková, MBA, hlavná kontrolórka obce  

Neprítomní: RNDr. Ing. Marián Viskupič - ospravedlnený 

Ostatní prítomní: občania podľa prezenčnej listiny 

 

Bod č. 1: Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie poslancov ObZ obce Šúrovce otvorila o 18.30 hod. starostka obce Mgr. Ing. Žaneta Gogolová. 

Ospravedlnila sa za oneskorené otvorenie zasadnutia vzhľadom na pracovnú poradu poslancov, ktorá sa 

konala pred zasadnutím. Privítala prítomné poslankyne, poslancov, hlavnú kontrolórku obce a prítomných 

občanov obce. Skonštatovala, že na rokovaní je prítomných 8 poslancov a ObZ je uznášaniaschopné.  

- program zasadnutia bol spolu s pozvánkou na zasadnutie ObZ zverejnený v zákonnej lehote na úradnej 

tabuli obce, na webovom sídle obce a na CUET.  Jednotlivé body zverejneného programu dnešného 

rokovania boli s poslancami prerokované na pracovnej porade.  

Starostka obce prečítala zverejnený program 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šúrovciach:  

1. Otvorenie zasadnutia a určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

2. Rozpočtové opatrenie obce Šúrovce č. 3/2023 

3. Správa HK o kontrolnej činnosti za I. polrok 2023 

4. Prerozdelenie rezervného fondu 

5. Žiadosť o pridelenie nájomných bytov 

6. Vyjadrenie nesúhlasu s postupom obce pri predaji obecného pozemku 

7. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku, p. č. 93/1, k.ú. Varov Šúr 

8. Žiadosť o príspevok v hmotnej núdzi 

9. Oprava spevnenej plochy pred RD, ul. Hlavná, p.č. 254/1 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Záver 

Starostka obce prečítala návrh uznesenia - hlasovanie o programe 4. zasadnutia ObZ v Šúrovciach:  

 Uznesenie č. 67/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

program riadneho zasadnutia ObZ dňa 24.08.2023. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 7 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 1 

Mgr. Ľubomír Mrva 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 67/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 



2 

 

- starostka obce navrhla doplniť program rokovania o body, ktoré boli doručené po zverejnenom 

programe, teda poslanci boli s nimi oboznámení na pracovnej porade, prečítala návrhy uznesení 

o jednotlivých doplňovaných bodoch programu: 

Uznesenie č. 68/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

doplnenie bodu programu o Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ Šúrovce č. 8 a č. 9. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 68/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

- starostka prečítala návrh uznesenia 

Uznesenie č. 69/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

doplnenie bodu dnešného rokovania o žiadosť Aleny Lendelovej týkajúcej sa pridelenia nájomného bytu. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 69/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

- starostka prečítala návrh uznesenia 

Uznesenie č. 70/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

doplnenie programu dnešného rokovania o ponuku na bezodplatný prevod majetku štátu na obec, v kat. 

území Valtov Šúr. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 
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Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 70/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

- starostka prečítala návrh uznesenia 

Uznesenie č. 71/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

doplnenie programu dnešného programu o žiadosť M. Guzmickej o spevnenie príjazdovej cesty 

a chodníka pred svojim RD. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 71/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

starostka obce určila za zapisovateľku Ing. Martinu Ďurišovú, za overovateľov zápisnice určila poslancov  

Mgr. Gabrielu Delinčáková a Mgr. Ľubomíra Mrvu.  

 

Kontrola plnenia uznesení 

starostka obce: na ostatnom zasadnutí obecného zastupiteľstva boli vytýčené úlohy, ktoré sa plnia 

priebežne. Na riešenie komisiou bola postúpená žiadosť p. Moravca týkajúca sa parkovania motorového 

vozidla na ul. Horná a žiadosť o odvodnenie pozemku fary – poprosím členov stavebnej komisie o správu 

p. Peter Macho, poslanec: s farským úradom sme sa v tejto záležitosti ešte nestretli, do zápisnice sme 

uviedli, aby farský úrad predložil, ako plánujú čo najlepšie túto situáciu vyriešiť, zatiaľ sme žiadny návrh 

nedostali – my nejakú predstavu o riešení máme, ale všetko je vecou dohody s nimi. Čo sa týka žiadosti p. 

Moravca ohľadom p. Horvátha – uvedené sme riešili, p. Horváth bol oboznámený a poučený o tom, čo p. 

Moravec navrhuje a požaduje, prisľúbil vo všetkom súčinnosť tak uvidíme, ako to bude ďalej pokračovať.   

starostka obce: ďakuje za správu, prečítam návrh uznesenia 

Uznesenie č. 72/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

berie na vedomie 

správu o kontrole plnenia uznesení  

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  
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Konštatujem, že uznesenie č. 72/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

Bod č. 2: Rozpočtové opatrenie obce Šúrovce č. 3/2023 

starostka obce: RO obce Šúrovce č. 2/2023 bolo poslancami obecného zastupiteľstva prerokované na 

pracovných poradách, prečítam návrh uznesenia 

Uznesenie č. 73/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce 

schvaľuje 

RO obce Šúrovce č. 3/2023, ktoré tvorí neodmysliteľnú súčasť tohto uznesenia.   

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 73/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

Bod č. 3:  Správa HK o kontrolnej činnosti za I. polrok 2023 

starostka obce: s uvedenou správou hlavnej kontrolórky boli poslanci obecného zastupiteľstva 

oboznámení, prečítam návrh uznesenia 

Uznesenie č. 74/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce  

berie na vedomie 

Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Šúrovce za I. polrok 2023. 

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 74/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

Bod č. 4: Prerozdelenie rezervného fondu 

starostka obce: na ostatnom rokovaní obecného zastupiteľstva bola schválená kompletná rekonštrukcia 

elektroinštalácie v oboch pavilónoch ZŠ s MŠ v Šúrovciach vo výške 90 tis. eur. Vzhľadom k tomu, že 

uvedené práce budú zrealizované v menšej sume som zvyšné peniaze navrhla vyčleniť na opravu dvoch 

plotov – oplotenie futbalového ihriska pozdĺž železničnej trate a oplotenie v areáli školy na hranici medzi 

obecným pozemkom,  pozemkom vo vlastníctve Zemianskeho dvora a pozemkom vo vlastníctve p. Janíka 

- podľa dokumentácie je tento plot prevalený a ohrozuje bezpečnosť na jeho pozemku. Uvedené bolo 

poslancami obecného zastupiteľstva prerokované a vyjadrili s mojim návrhom súhlas, prečítam návrh 

uznesenia 
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Uznesenie č. 75/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce  

schvaľuje 

presun finančných prostriedkov vo výške 35 511,60 eur zo sumy 90 000,- eur, ktoré boli určené 

Uznesením č. 31/2023 zo dňa 12.06.2023 na rekonštrukciu elektroinštalácie v budovách ZŠ Šúrovce na 

investičnú aktivitu – oprava oplotenia futbalového ihriska a oprava oplotenia pozemku susediaceho 

s pozemkom vo vlastníctve p. Ľuboša Janíka.  

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 75/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

Bod č. 5: Žiadosť o pridelenie nájomného bytu 

starostka obce: všetky doručené žiadosti o pridelenie nájomného bytu boli prerokované s poslancami 

obecného zastupiteľstva, prečítam návrhy uznesení: 

p. Viola Spišáková 

Uznesenie č. 76/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce  

schvaľuje 

pridelenie 2-izbového bytu č. 8 v 13 BJ v obci Šúrovce p. Viole Spišákovej,  s dobou nájmu od 

01.09.2023 do 31.08.2026. 

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 76/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

p. Oľga Olahová 

Uznesenie č. 77/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce  

schvaľuje 

pridelenie 2-izbového bytu č. 9 v 13 BJ v obci Šúrovce  p. Oľge Olahovej, s dobou nájmu od 01.09.2023 

do 31.08.2026. 

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 
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Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 77/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

p. Lenka Nováková 

Uznesenie č. 78/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce  

schvaľuje 

pridelenie 1-izbového bytu č. 13 v 13 BJ v obci Šúrovce p. Lenke Novákovej, s dobou nájmu od 

01.09.2023 do 31.08.2024. 

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 78/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

p. Eva Netopilová 

Uznesenie č. 79/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce  

schvaľuje 

pridelenie 1-izbového bytu č. 12 v 13 BJ v obci Šúrovce  p. Eve Netopilovej, s dobou nájmu od 

01.09.2023 do 31.08.2024. 

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 79/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

p. František Klimeš 

Uznesenie č. 80/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce  

schvaľuje 

pridelenie 1-izbového bytu v 13 BJ v obci Šúrovce p. Františkovi Klimešovi.  

Hlasovanie poslancov:  
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Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 0 

Zdržal sa: 5 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica, Peter Macho 

Proti: 3 

Mgr. Petra Mlíchová, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 80/2023 nebolo poslancami ObZ schválené. 

 

Bod č. 6: Vyjadrenie nesúhlasu s postupom obce pri predaji obecného pozemku 

starostka obce: uvedené bolo prerokované s poslancami obecného zastupiteľstva na pracovnej porade, 

prejavili vôľu sa uvedenou žiadosťou zaoberať na ďalšom zasadnutí obecného zastupiteľstva, vzhľadom 

k tomu, že uvedené je potrebné ešte prediskutovať, preto sa ňou nebudeme zaoberať na dnešnom 

zasadnutí.    

 

Bod č. 7: Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku, p.č. 93/1, k. ú. Varov Šúr 

starostka obce: uvedená žiadosť bola prerokovaná s poslancami obecného zastupiteľstva, prečítam návrh 

uznesenia 

Uznesenie č. 81/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce  

schvaľuje 

zámer prevodu obecného pozemku, par. č. 93/1, k.ú. Varov Šúr, obec Šúrovce, a to v zmysle ustanovení 

zákona č. 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov. 

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 0 

Zdržal sa: 2 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Ľubomír Mrva 

Proti: 6 

Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel Merica, Vladimír Pavlovič, 

Peter Macho 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 81/2023 nebolo poslancami ObZ schválené. 

 

Bod č. 8: Žiadosť o príspevok v hmotnej núdzi 

starostka obce: uvedená žiadosť bola prerokovaná s poslancami obecného zastupiteľstva,  prečítam návrh 

uznesenia 

Uznesenie č. 82/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce  

berie na vedomie 

žiadosť Beáty Jakubíkovej o príspevok v hmotnej núdzi a bude sa ňou zaoberať po doplnení žiadosti 

žiadateľkou, a to čo sa týka upresnenia konkrétnej výšky príspevku a jeho následného využitia. 

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 
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Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 82/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

Bod č. 9: Oprava spevnenej plochy pred RD, ul. Hlavná, p.č. 254/1 

starostka obce: uvedená žiadosť občana bola poslancami obecného zastupiteľstva prerokovaná, prečítam 

návrh uznesenia 

Uznesenie č. 83/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce  

a) berie na vedomie 

žiadosť Jozefa Ambruša o úpravu spevnenej plochy, evidovanú pod č. R2023/896 zo dňa 21.07.2023, 

b) súhlasí 

s úpravou spevnenej plochy za podmienky, že bude zachovaná podmienka priesaku dažďovej vody do 

pozemku a nezvýši sa úroveň terénu vo vzťahu k priľahlej komunikácii.  

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 83/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

 

Bod č. 10: Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ Šúrovce č. 8 a č. 9 

starostka obce: uvedené bolo prerokované s poslancami obecného zastupiteľstva, prečítam návrh 

uznesenia 

Uznesenie č. 84/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce  

a) berie na vedomie 

RO ZŠ s MŠ Šúrovce č. 8 

b) schvaľuje 

RO ZŠ s MŠ č. 9, pričom obe RO tvoria neodmysliteľnú súčasť tohto uznesenia.  

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 84/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 



9 

 

 

Bod č. 11: Pridelenie nájomného bytu – Alena Lendelová 

starostka obce: žiadosť o pridelenie nájomného bytu bola prerokovaná poslancami obecného 

zastupiteľstva, prečítam návrh uznesenia 

Uznesenie č. 85/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce  

schvaľuje 

pridelenie 2-izbového bytu v 13 BJ v obci Šúrovce p. Alene Lendelovej.  

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 0 

Zdržal sa: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 85/2023 nebolo poslancami ObZ schválené. 

 

Bod č. 12: Bezodplatný prevod majetku štátu na obec, k. ú. Valtov Šúr 

starostka obce: oboznámila občanov o písomnosti doručenej na Obecný úrad v Šúrovciach  Okresným 

úradom Trnava, týkajúcej sa ponuky bezodplatného prevodu majetku štátu – nehnuteľnosti v podiele 9/12, 

 List vlastníctva č. 900, k.ú. Valtov Šúr, stavba RD na pozemku  p.č. 12 a pozemky p.č. 12 – zastavaná 

plocha a nádvorie vo výmere 1145 m2 a p.č. 13 – záhrada vo výmere 952 m2. Spoluvlastník si neuplatnil 

predkúpne právo a dve spoluvlastníčky sú neznáme. Uskutočnili sa štyri kolá aukcie, ale o uvedený 

majetok nikto neprejavil záujem – preto vznikla povinnosť štátu tento majetok ponúknuť obci, na ktorej 

území sa majetok štátu nachádza. Uvedené bolo prerokované s poslancami obecného zastupiteľstva, 

prečítam návrh uznesenia   

Uznesenie č. 86/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce  

a) má záujem 

o bezodplatný prevod majetku štátu, ktorý je špecifikovaný v písomnosti OÚ Trnava, č.p. OU-TT-MPO-

2023/000435 zo dňa 10.07.2023 a  

b) je si vedomé 

všetkých náležitostí, ktoré s týmto prevodom súvisia a ktoré z tohto prevodu pre Obec Šúrovce vyplývajú.  

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 86/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 
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Bod č. 13: Žiadosť o spevnenie príjazdovej cesty a chodníka pred RD, ul. Hlavná 

starostka obce: uvedená žiadosť bola prerokovaná s poslancami obecného zastupiteľstva,  prečítam návrh 

uznesenia  

Uznesenie č. 87/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Šúrovce  

a) berie na vedomie 

žiadosť Magdalény Guzmickej o spevnenie príjazdovej cesty a chodníka, evidovanú pod č. R2023/957 zo 

dńa 23ô08ô2023 a 

b) súhlasí 
s úpravou spevnenej plochy za podmienky, že bude zachovaná podmienka priesaku dažďovej vody do 

pozemku a nezvýši sa úroveň terénu vo vzťahu k priľahlej komunikácii. 

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Za: 8 

Mgr. Gabriela Delinčáková, Mgr. Petra Mlíchová, MBA, Miroslav Šimášek, Ing. Pavol Benedik, Daniel 

Merica, Mgr. Ľubomír Mrva, Vladimír Pavlovič, Peter Macho 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Záver:  

Konštatujem, že uznesenie č. 87/2023 bolo poslancami ObZ schválené. 

Bod č. 14: Rôzne 

starostka obce:  

- dnes bolo na obecný úrad doručené oznámenie o zmene cestovných poriadkov autobusovej prímestskej 

dopravy na obdobie platnosti 2023/2024, ktoré je možné u dopravcov pripomienkovať do 25.9.2023 – 

informácie budú na webe obce a na informačnej tabuli,  

- dnes pred zasadnutím sa konalo stretnutie ohľadom zmeny  územného plánu obce Šúrovce na pozemku 

tzv. Rajchové /preto sme dnes na rokovanie meškali/. V štádiu konania v akom sa nachádzame boli 

doručené pripomienky dotknutých orgánov ako aj pripomienky verejnosti, momentálne sme ich 

prediskutovávali so zhotoviteľom územnoplánovacej dokumentácie, architektom a osobou oprávnenou na 

legislatívnu prípravu zmeny územného plánu, ktorá spracuje naše požiadavky ako aj požiadavky 

verejnosti a všetkých dotknutých orgánov s tým, že bude zaslaná správa o spracovaní pripomienok. 

S občanmi, ktorí zmenu územného plánu pripomienkovali, sa bude konať stretnutie, o ktorom budú 

informovaní.   

- poďakovanie brigádnikom, ktorí skrášľovali našu obec svojou prácou počas letných prázdnin, 

- budúci týždeň čerpám dovolenku, zastupuje ma p. Delinčáková, 

- informácia o poskytnutí nenávratného finančného príspevku na riešenie migračných výziev v obci 

Šúrovce vo výške 13 tis. eur z MIRRI SR,  

- informácia o vybudovaní altánku v MŠ – rodina, ktorá ho chce vybudovať bola informovaná o tom, že 

uvedené nie je možné zrealizovať vzhľadom k tomu, že na uvedenom mieste sú rozmiestnené závlahy 

a viaže nás ešte zmluva o dielo. Rozhodli sa realizovať teda prestrešenie terasy s tým, že som sa obrátila 

na architekta, ktorý projektoval budovu MŠ a ďalšia komunikácia v tejto veci už bude medzi ním 

a rodinou, ktorá chce túto vec realizovať.  

- v záverečnom účte bola schválená finančná suma na opravu obecnej nájomnej bytovky – bude sa 

realizovať zosúladenie umiestnenia plynomerov v bytovke podľa požadovaných noriem, vybudujú sa 

požiarne prestupy, ktoré chýbajú, zrealizuje sa výmena vodomerov. Začatie a rozsah prác bude 

nájomníkom včas oznámené na stretnutí, ktoré sa uskutoční.  

- informácia o konaní volieb do NR SR v sobotu 30.09.2023 v čase od 7,00 hod. 22,00 hod. a o vydávaní 

hlasovacích preukazov občanom 
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Interpelácie poslancov: 

p. M. Šimášek, poslanec: na minulom obecnom zastupiteľstve sme sa ako členovia rady rodičov 

dožadovali odpovede do Noviniek z dedinky, nami ako poslancami to bolo zamietnuté,  tak naša 

predsedkyňa žiadala o nejaké oficiálne vyjadrenie – písala p. Görögovej a tá ju nasmerovala smerom 

k vám a doteraz sme nedostali odpoveď. 

starostka obce: k uvedenému sme sa vyjadrili na zastupiteľstve 

p. M. Šimášek, poslanec: my, ako rada rodičov sme nedostali žiadnu odpoveď 

starostka obce: uznesenie o hlasovaní poslancov obecného zastupiteľstva je zverejnené 

p. M. Šimášek, poslanec: môžeme sa my, ako poslanci, vyjadrovať k tomu čo má byť a čo nie zverejnené 

v novinách, mimo redakčnej rady?  

starostka obce: táto konkrétna vec sa prejednávala na zastupiteľstve, poslanci vyjadrili svoj názor 

p. M. Šimášek, poslanec: teraz bolo ďalšie číslo novín a neboli sme oslovení, že ktoré články môžu byť 

zverejnené a ktoré nie 

starostka obce: je zriadená redakčná rada, predsedkyňa rady rodičov je členkou redakčnej rady, ako 

komunikuje predsedkyňa rady rodičov s p. Görögovou to neviem, články sa odovzdávajú k určenému 

termínu, ale pokiaľ ja viem, tak sa nikdy články neschvaľovali 

p. M. Šimášek, poslanec: obecné noviny majú nejaké zásady alebo štatút, podľa ktorého by sme sa mali 

riadiť?     

starostka obce: noviny sa vydávajú od roku 2015, preverím to 

p. M. Šimášek, poslanec: členovia redakčnej rady sú všetci aktívni? Nevolia sa členovia redakčnej rady po 

určitom čase? 

starostka obce: ak niekto už nechce pôsobiť v redakčnej rade musí dať žiadosť o skončenie pôsobenia 

v nej 

starostka obce: zo školy prišla správa o inventarizácii, vieme už nejaký výsledok, ktorý môžeme ako 

poslanci dostať? 

starostka obce: od 1. septembra máme vymenovanú novú p. riaditeľku základnej školy p. Hanákovú, 

o tejto téme sme spolu hovorili pri jej vymenovaní ešte v auguste. K samotnej inventarizácii sa ja vyjadriť 

neviem, pretože v takom rozsahu mi inventarizácia bola doručená poprvýkrát. S p. riaditeľkou som sa 

dohodla na ďalšom postupe s tým, že v škole prerokujú dôvody pre ktoré navrhujú vyradenie majetku 

a následne aj vypracujú návrh na jeho vyradenie, ale určite to nestihnú do jej nástupu do funkcie teda do 1. 

septembra.  

p. Šimášek, poslanec: kedy bola doručená správa o inventúre? 

starostka obce: v máji 

p. Šimášek, poslanec: a od vtedy nemáme k tomu žiadne vyjadrenie? 

starostka obce: to sa musíte obrátiť na vedenie školy na p. Kucharovú, to škola má doručiť mne návrh na 

vyradenie, nie ja. Škola má právnu subjektivitu, ja inventúru majetku nemusím dostať pretože nie je 

v majetku obce. Problém vznikol pri preberaní funkcie keď odchádzala p. Susková a nastupovala p. 

Kucharová, ktorá za prítomnosti p. Mlíchovej povedala, že nič nepreberie, pretože chýba majetok.  Ja som 

navrhla, aby teda spravili inventúru a dali mi vedieť odkedy chýba a čo chýba. Oni inventúru urobili, ale 

nedodali mi to čo som požadovala, bolo to nedostatočné, nedali mi žiadne údaje odkedy aký majetok 

chýba a z akého dôvodu. Ja to predsa nemám s čím porovnať, pretože mne inventúra v minulosti nikdy 

nebola doručená, pretože mi ani nemala byť prečo doručená, nejde o majetok obce.     

p. M. Šimášek, poslanec: keď nastupuje riaditeľka do funkcie nepodpisuje hmotnú zodpovednosť? 

starostka obce: to ja neviem, riaditeľka je zamestnancom školy, hoci pracovnú zmluvu podpisuje so mnou. 

Preberací protokol si odovzdáva odchádzajúca riaditeľka s nastupujúcou riaditeľkou.  

Mgr. P. Mlíchová MBA, poslankyňa: pri preberaní funkcie riaditeľa sa robí odovzdávajúci preberací 

protokol, keď prišla p. riaditeľka Susková tak ja som s ňou odovzdávala veci za prítomnosti ekonómky, 

odovzdávací protokol existuje kde je uvedená výška majetku aj nejaký inventarizačný stav.  

HK obce: stav majetku účtovný alebo bola aj fyzická inventúra?  
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Mgr. P. Mlíchová MBA, poslankyňa: účtovná výška majetku 

starostka obce: účtovná výška majetku je predsa iné ako fyzická, a to je dôvod, prečo ja neviem zistiť 

rozdiel v inventúre školy, ja viem hodnotu účtovne ale neviem určiť fyzicky kusy  

HK obce: so školou sme prepojený výkazmi RISSAM, kde vidíme účtovnú hodnotu majetku, nie fyzickú, 

nechodíme fyzicky kontrolovať napr. pokladňu, my to vidíme účtovne  

Mgr. P. Mlíchová, MBA, poslankyňa: každý rok sa robí inventúra po kabinetoch, skontroluje sa čo v nich 

je, odovzdajú sa k tomu podklady a vie sa presne čo tam je. Ak sa niečo pokazí alebo rozbije tak sa dáva 

návrh na vyradenie. Ostatné veci, ktoré sú v budovách napr. nábytok a pod. sa tiež robia, ale nie tak často. 

V prvý aprílový týždeň urobila p. riaditeľka Kucharová inventarizáciu tým spôsobom, že v zozname 

všetkých vecí sa označilo čo chýba a to odniesla na obecný úrad, teraz s p. Hanákovou sme začali hľadať 

kde čo nieje a z akého dôvodu, ten schodok tam síce vyzerá strašidelne, ale vznikol aj tým, že pri 

niektorých veciach sa iba nenapísalo a neoznačilo, že už sú preč a ide napr. o tridsaťročnú skriňu alebo 

nejaký koberec. Problémových je niekoľko vecí, ktoré odišli predajom a boli použiteľné. V prvý 

septembrový týždeň by to už malo byť urobené a hotové aj so zasadnutím likvidačnej komisie. 

Mgr. G. Delinčáková, poslankyňa: bolo by dobré zaoberať sa týmto na Rade školy 

- neboli už žiadne interpelácie poslancov 

 

Bod č. 15: Diskusia  

p. Bokora, občan: môžem ako občan nahliadnuť do zmluvy o prenájme garáže, ktorá je za mojim domom, 

vedľa bytovky, aby som vedel kto ju má prenajatú a koľko za ňu platí? 

starostka obce: pokiaľ viem, tak garáž je využívaná ešte dávno predtým ako som prišla do úradu ja, takže 

odkedy som ja vo funkcii zmluvu som neuzatvárala ani nezverejňovala, predpokladám, že bola uzavretá 

ďaleko predo mnou, takže toto musíme vyhľadať v archíve.  

p. Bokora, občan: je obec informovaná ako to okolo tej garáže vyzerá? Okolo garáže je nejakými kolmi 

ohradená časť obecného pozemku cez ktorý sa nedá prejsť, sú tam koly s klincami, vzniká tam nelegálna 

skládka, nahádzané pneumatiky a hadice, stavebný materiál, tam to vyzerá úplne strašne.  

p. L. Šiška, občan: nieje tam žiadna obecná skládka odpadu, tam je priestor medzi vašim plotom a našou 

garážou a tam je kompostér využívaný našou rodinou. Tie pneumatiky som dal medzi to, lebo my ideme 

búrať šopu, nie sú tam žiadne koly ani klince, kto tam bol ten to vie  

starostka obce: ohľadom tejto garáže bola s poslancami siahodlhá rozprava, ešte určite aj bude, takže sa 

tomu budeme venovať na najbližšom rokovaní 

p. Bokora, občan: ale tie pneumatiky tam nemajú čo robiť 

starostka obce: bude sa tým zaoberať komisia verejného poriadku 

p. J. Ďuriš, občan: občania dostávajú zmluvy od TAVOSU, ako sa v tom pokračuje? Obrátili sa 

starostovia niekam, aby to riešili? 

starostka obce: občania ma s tým, že už chodia zmluvy kontaktovali. Starostovia obcí, ktorých sa táto 

situácia týka, sme sa obrátili prostredníctvom právnika na Slovenskú obchodnú inšpekciu s tým, že 

vykonali v Tavose kontrolu a prišli k záveru, že nedošlo k žiadnemu porušeniu zákona zo strany Tavosu.  

V tomto štádiu už my ako obec nemáme žiadnu páku zmeniť to. Viem, že Tavos zasiela zmluvy 

jednotlivým producentom odpadových vôd, títo občania nás kontaktujú pretože obec bola povinná 

v zmysle zákona o poskytnutí informácii oznámiť Tavosu počet osôb prihlásených k trvalému pobytu na 

jednotlivých adresách. V prípade ak sa na adrese občan nezdržiava, žije napr. v zahraničí, alebo býva na 

internáte a pod. je obec v tomto nápomocná občanom, pretože po preukázaní týchto skutočností a po 

komunikácii s Tavosom vydáme potvrdenie o reálnom počte osôb žijúcich na adrese – v tomto sa treba 

obrátiť na pracovníčku úradu p. Jurišovú. Aby obec konala vo veci zmlúv nie je možné, pretože ide 

o zmluvu medzi občanom ako producentom odpadových vôd a medzi Tavosom ako spracovateľom 

odpadových vôd. Obec ani nie je oprávnená podať žalobu vo veci neplatnosti alebo nejasnosti zmluvy, 

pretože nie je zmluvná strana.  
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Mgr. G. Delinčáková, poslankyňa: ja by som len doplnila informáciu k úľavám pri platbe za kanalizáciu, 

že tí čo máte deti na internáte a navštevujú školu ako stredoškoláci alebo vysokoškoláci tak stačí 2 x do 

roka doložiť potvrdenie zo školy a v ďalšom fakturačnom období ponížia poplatok. 

p. Ľ. Moravec, občan: ten dom vo Valtašúre preberie obec? A čo tam chcete urobiť? 

starostka obce: ja vám teraz poviem môj názor, tých názorov je tu deväť, ja vám poviem svoj: keď prišla 

táto žiadosť z okresného úradu pozrela som si o akú nehnuteľnosť sa jedná a o čo ide, s tým, že som ju 

následne poslala poslancom obecného zastupiteľstva, aby zaujali k tomu stanovisko, pretože o majetku 

obce rozhodujú oni nie ja – e-mailom sa niektorí vyjadrili, že súhlasia, niektorí že nesúhlasia, niektorí sa 

nevyjadrili. Okresný úrad ma následne kontaktoval, aby som sa vyjadrila v lehote, že obecný úrad má 

záujem o tento majetok, načo som ja argumentovala, že k nadobúdaniu majetku je potrebné uznesenie 

obecného zastupiteľstva. Následne som kontaktovala e-mailom poslancov, kde som uviedla, že môj názor 

na nadobudnutie tejto nehnuteľnosti  je taký, že pre obec je nevýhodou – pretože nehnuteľnosť nebude 

celá vlastníctvom obce, ale len 9/12. Zvyšné 3/12 sú rozdelené po 1/12 medzi dvoch neznámych 

vlastníkov a zvyšná 1/12 je vo vlastníctve osoby s trvalým pobytom v Trnave. Na to, aby sme mohli 

verejné prostriedky z rozpočtu obce použiť na túto nehnuteľnosť musí byť celá naša, pretože obec nemôže 

investovať verejné financie do cudzieho majetku. Na to, aby táto nehnuteľnosť mohla byť celá obecná je 

potrebné zistiť dvoch neznámych vlastníkov, na čo sa musí zahájiť konanie a pravdepodobne títo vlastníci 

už nežijú. Keď sa v tejto veci obrátime na súd, ktorý tieto záležitosti rieši, je lehota 1 roka na zistenie či je 

vlastník mŕtvy alebo má dedičov – ak áno bude potrebné zahájiť dedičské konanie o znovuobjavenom 

dedičstve. A nehnuteľnosť bude stále v rovnakom stave v akom je.  

p. Lipták, občan: polovica domu už spadla, potom spadne aj tá druhá polovica, keď sa niekomu niečo 

stane štát bude mať zodpovednosť? 

starostka obce: ďalší postup bude taký, že pošleme uznesenie na okresný úrad, vypracujú darovaciu 

zmluvu a tá príde k nám, ale pokiaľ obec nebude vlastníkom celej nehnuteľnosti nie je možné do nej 

investovať žiadne finančné prostriedky. A nehovoria c o tom, že žijúci vlastník 1/12 tejto nehnuteľnosti so 

zbúraním stavby nemusí súhlasiť. 

p. Ľ. Moravec, občan: stačí mu vymerať jeho časť geometrickým plánom aj my sme to riešili 

starostka obce: vám vzniklo nové parcelné číslo, ale tu nevznikne, pretože dvaja vlastníci sú mŕtvi, 

ktorých vlastnícke podiely treba vyriešiť, vy ste vymeranie riešili so žijúcimi vlastníkmi 

p. V. Pavlovič, poslanec: v pondelok máme oslavy SNP o 19,00 hod. pri kultúrnom dome, týmto pozývam 

všetkých občanom, bude nachystané občerstvenie, opekačka pre deti a kultúrny program. 

p. Ľ. Moravec, občan: riešia sa umiestnené kamery na Krakovskej ulici?  mala sa tým zaoberať komisia, 

kamery má na mojom plote, sníma obecný pozemok, to môže hocikto takto kamerovať? 

p. P. Macho, poslanec: riešili sme to, kamery sú označené a povolené od suseda, snímané je zaparkované 

auto, ktoré mu viackrát poškodili a ukradli evidenčné čísla, majiteľ uvádzal, že kamery boli kontrolovať 

už aj policajti, ktorí mu odporučili označiť monitorované miesto tabuľkou.       

 

Bod č. 16: Záver – starostka obce poďakovala všetkým prítomným poslancom ObZ a občanom za účasť 

na 4. zasadnutí ObZ v Šúrovciach a zasadnutie bolo ukončené o 19,45 hod. 

 

V Šúrovciach, dňa 24.08.2023 

Zapísala:   Ing. Martina Ďurišová                           ....................................... 

Overovatelia zápisnice:             Mgr. Gabriela Delinčáková                          ....................................... 

Mgr. Ľubomír Mrva                       .......................................                                                                                                  

                                     

                                    

 

 

                                       Mgr. Ing. Žaneta Gogolová 

                                          starostka obce 


